



# 密爾布瑞市(City of Millbrae)

2016 年加州住宅法規 - 關於煙霧警報器與一氧化碳警報器的規定

---

## 2016 加州住宅法規 關於煙霧與一氧化碳警報器的規定

### 煙霧警報器 R314 規定

在下列地點應安裝煙霧警報器：

1. 在每一個臥室。
2. 在臥室附近的每個單獨的就寢區域外。
3. 在樓宇的每一個其他樓層，包括地下室，可居住的閣樓和不適合住宿的閣樓。

### 一氧化碳警報器 R315 規定

在下列地點應安裝一氧化碳警報器：

1. 在臥室附近的每一個單獨的就寢區域外。
2. 住宿單元的每一層，包括地下室。

煙霧警報器與一氧化碳警報器允許使用電池供電。

請安裝下列煙霧與一氧化碳警報器，以便進行最終的檢查。凡任何許可涉及只在樓宇外面工作的，諸如重新鋪設屋頂，下水道，擋土牆等，應填寫本表格，並交給建築檢查員。

請使用英文填寫

---

2017 年 9 月



**2016 CALIFORNIA RESIDENTIAL CODE  
SMOKE AND CARBON MONOXIDE ALARMS REQUIREMENTS**

**SMOKE ALARMS R314**

SMOKE ALARMS SHALL BE INSTALLED IN THE FOLLOWING LOCATIONS:

1. In each sleeping room.
2. Outside each separate sleeping area in the immediate vicinity of the bedrooms.
3. On each additional story of the dwelling, including basements, habitable attics, and uninhabitable attics.

**CARBON MONOXIDE ALARMS R315**

CARBON MONOXIDE ALARMS SHALL BE INSTALLED IN THE FOLLOWING LOCATIONS:

1. Outside of each separate sleeping area in the immediate vicinity of the bedrooms.
2. On every level of a dwelling unit including basements.

**Smoke alarms and carbon monoxide alarms are permitted to be battery operated.**

**PLEASE INSTALL THE FOLLOWING SMOKE AND CARBON MONOXIDE ALARMS FOR A FINAL INSPECTION. This form shall be completed and provided to the Building Inspector for any permit that is related to work at the exterior of the building only, such as re-roofs, sewer, retaining wall, etc.**

**PROPERTY OWNER SMOKE ALARM AND CARBON MONOXIDE ALARM CERTIFICATION**

Building Address

Permit Number

I hereby certify that I have installed and tested, or have had an individual under my direction, install and test all smoke alarms and carbon monoxide alarms for the address and permit number listed above. I further attest that all smoke alarms and carbon monoxide alarms are installed and working at the required locations.

Print Name (Property Owner or Contractor)

Date

Signature

September 2017